
 

Corsanummer 2018001300 

Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: M. Roos-Andriesse, fractie Hart voor Bloemendaal 

Datum: 22 januari 2018 

Betreft: Landje van Van Riessen 

 

 

Geachte college,  

 

Hierbij een vraag voor college ex art 40 RvO. 

Omdat er binnenkort een raadsvergadering is en een motie is aangekondigd door de VVD, graag voor die tijd 

antwoord. 

 

1. Wat is precies de kostprijs van het landje van Van Riessen? Wat is het oogmerk van de wethouder? 

Moet die kostprijs worden terugverdiend? En wat staat er nu in de boeken? 

 

2. Wat is er destijds gezegd in de klankbordgroep met omwonenden: welk bedrag is toen genoemd? Wat 

was de wens van de wethouder/het college toen? 

 

3. Ik heb begrepen dat het bedrag van EUR 1,2 miljoen nu niet meer wordt genoemd maar dat het is 

bijgesteld naar EUR 600.000. Klopt dat? Wat is het precieze bedrag en waarom is de EUR 1,2 miljoen 

losgelaten? 

 

4. De VVD wil geen sociale woningbouw daar op het landje, maar wat is het standpunt van het college 

hierover? 

 

5. Welke aanbiedingen hebt u gehad? Ik heb begrepen dat de ontwikkelaar van het nieuwe project aan 

de Dr Dirk Bakkerlaan ook een voorstel heeft gedaan maar dat u dat hebt afgewezen. Wat hield dat voorstel in? 

 

6. Wat is de afstand tussen de nieuw te bouwen woningen volgens de motie van de VVD en de school en 

hoe erhoudt zi h dat tot het groe e oekje , d z ilieu or e /geluid or e . 
 

7. Is gemeten wat het geluid is dat van het schoolplein komt? Wat is de uitslag van deze metingen. Ik 

spreek dan over de gemiddelde geluidnormen gedurende de tijd dat de school open is en het geluid dat van het 

schoolterrein afkomstig is en zich verspreidt over het landje. 

 

8. Is ontheffing nodig van de milieunorm voor wat betreft geluid? 

 

9. Hoe staat het college tegenover de motie van de VVD? 

 

10. Heeft het college nog andere plannen of ideeen over het landje in combinatie met het Bispinckpark? 

 

11. Wat vindt het college van de berekeningen die zijn uitgevoerd door omwonenden en onlangs 

gepresenteerd tijdens de beeldvormende avond? En: hoe staat u tegenover het voorstel van de omwonenden 

als totaalplan? 

 

12. Hoe verhoudt zich dit tot de uitspraak van de Raad van State (ik meen dat er diverse procedures liepen 

voor 2014); 

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 

Hart voor Bloemendaal 


